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Focipálya újratöltve 

MIT SZERETNÉNEK AZ ALMÁDIAK A RÉGI FOCIPÁLYA HELYÉN? 
II.RÉSZ: RÉSZLETES ÉRTÉKELÉS, DIAGRAMOK, SZÖVEGES VÁLASZOK 

 

I. FUNKCIÓK 

Az előző összefoglaló után, íme a részletek mindazoknak, akik mélyebben is a számok mögé 

szeretnének látni és kíváncsiak a szöveges válaszokra is. Kérdésenkénti sorrendben jöjjenek 

a grafikonok, ha szükséges, szöveges magyarázattal kiegészítve.  

 

A vegyes elképzelésre (E) adott válaszok: 
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Fedett uszoda
2%

A+szabadstrand
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E válasz megoszlása 
%-ban
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Az összes válaszoló 23,9%-át kitevő, vegyes opcióra voksolók az „AD” (szabadidő park+üzletek, 

vendéglátás) kombinációt választották a legtöbben. Ezen belül az „A” 91%, ami egyben az összes 

válasz 21,1%-a. 

 

A „D” opció, vagyis a „vendéglátás, üzletek” ezt valamivel meghaladja (96%), ami az összes 

válaszhoz így 21,9 %-ot ad hozzá. 

 

A „C”-t, vagyis a szállodákat valamilyen kombinációban 21%választotta, ez a teljes körben 4,8% 

pluszt jelent. 

 

Végül pedig a „B”, vagyis a lakópark 5% számára elfogadható, de ezek a válaszadók az összes 

opciót (ABCD) egyszerre megengedték. Önállóan, csak lakóparkra nem szavazott senki. A teljes 

körben ez 1,2%-ot jelent. 

 

Ezen korrekciók után végül így alakul a 2. kérdés végleges eredménye: 

 

 
Megjegyzés: a színek jelentése a kördiagramoknál: 

1 (legtöbb) 2. 3. 4. 5. egyéb 

      

A  Olyan park jöjjön 
létre, ami a lakosság és 

a turisták számára 
szabadon használható, 

nekik nyújt 
szolgáltatásokat, 
kikapcsolódást

69%

B   Lakópark 
legyen…

C   Szálloda, 
szálláshelyek 
épüljenek…

D  Üzletek, vendéglátó 
egységek épüljenek

24%

egyéb
1%

VEGYES OPCIÓVAL KORRIGÁLT DIAGRAM
összes válasz %-ában
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A diagram magáért beszél: a családi, szabadidős, rekreációs funkció (45%), illetve ennek 

szórakozással kombinált változata (42,2%) együttesen a döntő többség (87,2%) igénye. 

 

Erre a kérdésre is számos szöveges választ kaptunk, melyeket az alábbiakban változtatás és 

korrekció nélkül felsorolunk. Az összes szöveges választ ilyen módon tesszük közzé, néhány olyan 

szövegrész kivételével, ami bizonyos politikai, közéleti szereplők személyiségi jogait sértő stílusban 

és tartalommal íródott. Ezeket nem hozzuk nyilvánosságra. 

 

 

Egyéb válaszok: 

 Alapvetően az elsőre voksolnék kutyás 

élményparkkal/strandszakasszal 

kiegészítve 

 Legyen továbbra is békakuruttyolás, 

mint eddig. 

 Zàrt, téliesített fűrdési lehetőség. 

 a felsoroltakhoz nem kell víz. szabad 

kutyás strand legyen stégekkel, 

bejárókkal a fürdőzőknek, kutyáknak, 

és a vízi sportszerekkel kikapcsolódni 

vágyóknak 

 Kiváló terület lenne a nyári 

rendezvényeknek. Egy a víz felé néző 

állandó szinpaddal. Így megondodna 

az állandó hang probléma és több 

hely is lenne. 

 Kertmozi 

 Strand bővítése 

 Egy plázs szerű hely jó volna, ami 

mediterrán hangulattal rendelkezne. 

 Az előző kettő + Kutyás strand 
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Megjegyzés: a színek jelentése az oszlopdiagramoknál, az összes válasz %-ában: 

70% fölött 50-70% 30-50 % 10-30% 10% alatt/ egyéb 

     

 

Jól láthatóan arra a funkcióra, hogy az emberek sétálni tudjanak a parton, és le tudjanak ülni 

közben legalább egy padra, 70% feletti igény mutatkozik. Ezt követően minden más opció kis 

különbséggel nagyjából a válaszadók harmadának volt szimpatikus.  

Nem tennék azonban egyenlőségjelet a különböző válaszok közé, annak ellenére, hogy egy 

viszonylag szűk sávon belül (32,7-37,8%) mozognak az eredmények. A fix napozó bútorok és 

piknikező hely valószínűleg azért nem kapott sok szavazatot, mert nem annyira fontos, 

elhagyható, nem fog hiányozni. Ezzel szemben a horgászok egy olyan külön csoport, akiknek az 

igényeit mindenképpen figyelembe kellene venni, hiába kaptak csak 36,3%.-nyi szavazatot. 

Különösen annak tudatában, hogy ez a terület jelenleg is a horgászok fontos helye. A szabad strand, 

vízi színpad és vízisport-központ három teljesen különböző igényt kielégítő funkciók, amelyek 

különböző mérlegelést igényelnek.  

Kértük a válaszadókat, hogy erre a kérdésre ne az alapján válaszoljanak, hogy nekik személy szerint 

mire lenne szükségük, hanem legyenek kicsit önzetlenek, és azt gondolják át, mire lehetne szüksége 

általában az embereknek. A felmérésből nem lehet kideríteni, hogy milyen arányban teljesítették a 

válaszadók ezt a kérést, illetve hányan indultak ki csak a saját igényeikből. De az látszik, hogy olyan 

bizonyos, jól körülhatárolható csoportok által igényelt funkciók (horgászhely, játszótér, 

kutyafuttató, bringás pihenő, parkoló), amikre józan ésszel azt gondolnánk, hogy a többség 
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fontosnak találja a „köz” számára, a várakozásnál kevesebb szavazatot kaptak. Ami annak a jele, 

hogy például aki nem horgász, az nem volt szolidáris a horgászokkal, akinek nincs gyereke, az nem 

gondolja fontosnak a játszóteret, aki gyalog jár, az nem látja szükségesnek a parkolót, stb. Amikor 

tehát egy majdani döntéshozó (testület) kiválasztja az igényelt funkciók közül, hogy mik valósuljanak 

meg, a szavazatok számán túlmenően intelligensen mérlegelnie kell több körülményt is. 

 

Egyéb válaszok: 

 Fák, virágok, mint pl. Balatonfüreden. 

 Kutyastrand 

 és gördeszkapálya, kosárlabda 

palánkok 

 Kutyastrand 

 kutyás strand!!! 

 Csúszda 

 Futòpàlya 

 Valami hasonló, mint, ami Füreden is 

található, de nem feltétlen ugyan az. 

(Kevesebb vendéglátóipari egység.) De 

ok pár kiépített grillező jól nézne ki. 

 kerékpár támaszok, és néhány 

szemetes 

 Vízi kalandpark 

 Vízi akadálypálya 

 Színpad a víz felé (ld. Révfülöp) hogy ne 

legyen zavaró a hegylakóknak 

 úszáshoz stég 

 Vitorlaskikötő 

 Kutyás strand 
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A színekből látjuk, hogy ezeket a funkciókat viszonylag kevesen tartották fontosnak. Kiemelkedik 

közülük a szabadtéri  tornapálya, különböző eszközökkel, amit a többség (57,7 %) igényelne. Nem 

sokkal marad el tőle a jégpálya (47,9%), amit multifunkciós területre képzeltünk el. Vagyis késő 

ősztől kora tavaszig lehetne korcsolyázni, hűtés rásegítéssel, Balaton vízzel feltöltve, a nyári 

szezonban viszont más funkciót láthatna el ugyanaz a terület. Például lehetne ott a szabadtéri 

színpad, de sok egyéb lehetőség is szóba jöhetne. A futópályát 44,2 % igényelné, és a válaszadók 

harmada (33%) kijönne megnézni olyan sportversenyeket, amiknek ott lenne a helyszíne, vagy 

esetleg egy állomása. (Futás, triatlon, vízi sportok, bringa.) 

A többi lehetőségre (görkori, streetball és labdajátékok, minigolf, mászófal) a válaszadók negyede, 

vagy annál kevesebb  mondott igent. Ezek tipikusan fiatal „srácok” által kedvelt szabadidős sportok, 

amiknek ráadásul nem is túl nagy a hely és eszköz igénye. Viszont a szezonon kívül is folytathatóak, 

száraz időben. Arra, hogy ezeket a funkciókat ilyen kevesen igényelték magyarázatot adhat, hogy 

pont ez a célcsoport, a 18 év alatti fiatalok elég kevesen töltötték ki a kérdőívünket. Így ők ebben a 

felmérésben alulreprezentáltak, emiatt a feltételezett igényeik is kevésbé jelennek meg. 

Egyéb válaszok: 

 Egyik sem 

 egyik sem 

 sportra ott van az új focipálya ez 

legyen a szorakozásé 

 Mind jó ötlet 

 Kutyastrand 

 Téliesített uszoda. 

 Bowlingpálya ételbárral 

 Kutyás sportpálya 

 Nyáron szįnpad a vįz felé tájolva 

 Tekepálya 

 Kutyafuttató

 



 
7 

 

 
 

Ismét csupán egy kiemelkedő funkciót találunk, amit a válaszadók többsége (53,8%) 

támogatna. Ez pedig a bowling pálya büfével vagy bárral. Ez egy olyan funkció, ami egyrészt 

egész éves nyitva tartásával elősegíthetné, hogy szezonon kívül is érdemes legyen ide eljönni, 

másrészt megfelel annak a viszonylag jelentős igénynek, hogy a sport, kikapcsolódás, rekreáció 

vendéglátással is párosuljon. A többi szórakozási, sportolási lehetőséget a válaszadók 

harmadánál, negyedénél is kevesebben jelölték meg. Feltehetőleg az egyik oka ennek az, hogy 

a városban más helyen elérhetőek ezek a funkciók. 

 

Egyéb válaszok: 

 Semmi sport 

 Ne legyen sport csarnok! 

 Kisebb, nagyobb termék különböző 

sportegyesületek edzéseihez 

 extérm sportok, 

 nem kell sport sportoljunk az új 

helyen 

 beltéri tollas, asztalitenisz pálya 

 kutyás strand kellékei, ide nem kell 

fedett tér!!! ez vízpart!!!! 

 Fallabda 

 Egyik se. 

 Közvetlenül a part mellett lehetőleg 

ne legyen fedett épület, ezeket 

inkább az új focipálya 

komplexumhoz csatoltan tudom 

elképzelni. A parti területek már így 

is nagyon beépítettek. 

 szauna, ping-pong 

 Görkorcsolyapálya 
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Játszótérre elég jelentős az igény (61,8%), amire számítani is lehetett, hiszen a családosoknak 

szánt szabadidő park koncepcióból nem hiányozhat egy ilyen lehetőség. A gyenge többség 

(51%) a fedett játszóházzal is egyetértene, így rossz időben és szezonon kívül is el tudnák hozni 

az anyukák a gyerekeket.  A többi opció különböző közösségi funkciókra nem aratott sikert. 

Egyéb válaszok: 

 kiállító tér, bemutató term 

 Kutyastrand 

 szalonnasütős, bográcsozós hely, 

vízparti tanösvény, partrehabilitáció 

akár beton eltávolítása 

 

 
 

A másik speciális csoportot a kutyások képezik. Mindkét felmérésnél lépten-nyomon 

megjelent külön is az igény, hogy a kutyáknak legyen végre egy zárt, megfelelő 
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futtatójuk, ami a városban régóta hiányzik. Sőt, kutyás strand hiányát is többször 

jelezték. Felmérésünkben az egyszerűbb változat nyert (46,2%), az agility pályát 

kevesen igénylik (23,1%), annak ellenére, hogy pár eszköz felszerelése nem nagy 

költség, viszont nagyon megemeli a futtató funkcionális és élményszerző értékét. 

Elképzelhető, hogy kevesen ismerik, mit takar az elnevezés. 

 

Egyéb válaszok: 

 Humán Wc is kellene 

 Kutyastrand 

 kutyások igényét máshol kell 

megoldani 

 

 Kutyás strand 

 Inkább az emberek! 

 Kutyás strand 

 Kutyás strand 

 

 
 

A szórakozás, vendéglátás funkcióból a szabadtéri színpad emelkedik ki 53,4 %-al. A 

40% feletti sávba esik a két zenés, táncos hely fiataloknak és idősebbeknek, nem sokkal 

marad le a kertmozi. A válaszadók láthatóan előnyben részesítették a könnyen, 

gyorsan, akár utcán elfogyasztható ételeket a „beülős”, éttermi vendéglátással 

szemben.  

 

Egyéb válaszok: 
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 kortalan játszótér 

 hogy mit működtet, az legyen a 

leendő bérlő kockázata 

 Bérelhető zenekari próbatermek 

 Uzletek

 

 

 
A diagramból látszik, hogy ezen a területen nem lenne komoly igény a városban máshol bőven 

megtalálható szépségipari szolgáltatásokra. A szauna vezet ugyan, de még azt is csak a 

válaszadók alig több, mint negyede választotta. Az elutasítás a szöveges megjegyzésekben is 

markánsan megjelenik. 

 

Egyéb válaszok: 

 

 Ne ezen a területen 
 Ne legyen 
 egyik sem 
 ezek anyagi CSŐD!!!! 
 Napozó 

 Egyik sem. 
 balatoni hidegfürdő, merülő szauna 

után egész évre 
 Wellness központ 
 Ide nem kell egyik sem 
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Az előzőekkel szemben a higiéniai szolgáltatások, ezen belül is a nyilvános WC iránti igény 
minden mást megelőz (92%), de nagyon magas az ivókút (79,3%) népszerűsége is. A gyenge 
többség pelenkázó helyiséget is szeretne (51,8%), a kültéri zuhanyozóra kicsi az igény 
(28,3%). 

Egyéb válaszok: 

 

 mind 

 Párakapu 

 

 Zárt, beltéri zuhanyzó öltözővel 
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Végül ebben az utolsó csoportban összevontan szerepel a 8-as kérdés, ami csupán egy opciót 

tartalmazott, így nehéz rá külön grafikont rajzolni, valamint a 12-es kérdés. Láthatóan 

kifejezetten sokan (64,1%) gondolják jó ötletnek, hogy legyen a városon áthaladó bringás 

túrázóknak egy olyan pihenő pont, ahol megállhatnak, ehetnek, ihatnak, vagy  biztonságban 

hagyhatják a csomagjaikat, miközben körülnéznek a városban, vagy strandolnak egyet. 

Parkolót meglepően kevesen (32,7%) igényelnek, ami nem tükrözi azt az általános problémát, 

ami a város gyalog nehezen bejárható méreteiből, és az ezzel párhuzamosan fennálló parkoló 

hiányból keletkezik. Úgy tűnik, válaszadóink többsége egy közelebbi városrészben lakik, 

ahonnan gyalog terveznek eljönni a parkba. Egy bemutató kiskertnek a válaszolók közel 

harmada (30%) örülne, boltokra, butikokra viszont kicsi (23,9%) az igény. 

 

Egyéb válaszok: 
 
 Nagy fák 
 Természetvédelmi bemutató 

tanösvény 
 Labirintus növényekből 
 Egyik sem. 
 közösségi kert 

 Kötött Vizisípálya 
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Álljon itt végül egy grafikon, ami az összes funkciót összefoglalóan mutatja, a kapott 

szavazatok sorrendjében: 
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13. Javaslatom, ami nem szerepel a felsorolásban, és "egyéb" mezőbe se írtam 

be korábban. (Opcionális kérdés) 

 

Nagyon sok szöveges javaslatot kaptunk, köszönjük a válaszadóknak, hogy áldoztak erre az 

idejükből és energiájukból. Ahogy eddig is, a válaszokat most is korrektúra és változtatás nélkül 

tesszük közzé. 

1) Slackline 

 

2) A strandnél lévő park parkolóként való használatának megszüntetése. Végleg. 

 

Olyan programokkal, ami kevesebb, de igényesebb vendégeket vonz a városba. A település ne 

az igénytelen tömegigényt elégítse ki, hanem értéket nyújtson. 

 

Ezen a területen nagymértékű fásítással növelje a város a zöldterület nagyságát! 

Köszönöm 

 

3) Rendezvény hely és pihenőpark . 

 

4) Sok sok fa bokor viragnoveny 

 

5) Lehetőleg a növényzet (fák, bokrok) domináljanak, és ne a szolgáltató létesítmények, 

parkoló foglalja el a helyet. 

 

6) Ugyanazt kell megcsinálni mint Balatonfüreden a tagore sétány folytatásaként 

 

7) Sok-sok zöld és színes virág mindenhol! És nagyon sok ízléses szemetes, ami funkcionálisan 

és küllemre is illeszkedik a parkba. Amit persze napközben is ellenőriznek, hogy kell-e 

üríteni!Jöhessenek a szabad művészek, akik zenélhetnek, rajzolhatnak, vagy bármilyen más 

produkciót végezhetnek anélkül, hogy bárki beléjük kötne...úgy, mint Olaszországban, de 

szerintem nálunk is volt ilyen valamikor - ahol az emberek megállnak, beszélgetnek, 

ismerkednek...és mosolyognak! 

 

8) Legyen olyan mint a Sas-hegyen, Budapesten. Természetismereti tanösvény. Kuruttyolnak a 

békák. Más helyet nem is ismerek Almádiban, ahol szintén. 

 

9) olyan különleges épület, együttes ami nagyon szép, és vonzó turisztikailag, és legyen 

nagyon izgalmas tér, és családoknak való 
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10) Almom egy a regiAlmadi fürdőházaira hajazó móló. Ha van rá igény bővebben is hajlandó 

vagyok kifejteni. 

Valamit vissza kellene hozni a regi Almádiból, megőrizni a még létező villákat, esetleg segiteni 

a helyreállitásukat, itt lehetne ebben a stilusbanépitkezni! 

 

11) A partszakasz legyen minél természetesebb, a balatoni élővilág számára kedvező módon 

kialakított vad partszakasz 

 

12) Gördeszkapálya, kosárlabda palánkok 

 

13) Nem tudom, hogy a későbbiekben lesz-e kérdés a működtetéssel 

kapcsolatosan. Legyen éves klubtagsági díj, a civil szervezetek tagjai pedig vállalhatnak 

működtetési munkát. 

 

14) Uszoda vagy welnes központ, élményfűrdő. Na az vendégcsalogató 

 

15) nem kell ide építeni SEMMIT!!!!, maximum illemhelyiséget. a fedett sportolási 

lehetőségekhez, egyéb épületekhez NEM KELL VÍZPART!!!! totális szabadstrand, kutyásoknak, 

vízisport szerelmeseinek, és mindenkinek aki tud és akar kulturáltan kikapcsolódni és 

viselkedni. 

 

16) Csónakház 

 

17) SUP s egyéb vizieszközök kölcsönzése oktatással s aqua-torna zenére 

3óránként,animátorok foglalkoztatása.... 

 

18) Csúzlipálya. Különleges dolog tudom de pont ezèrtèrdekes a nagyobb gyerekeknek. 

 

19) Vizes játszótér, beltéri csúszdapark. 

 

20) A terület legnagyobb értéke az, hogy vízparti. Olyan funkciót érdemes, amit máshol nem 

lehet. Mert a Tó csak itt érhető el szabadon. 

 

Vízi-sport és kultúra. Hosszútávú, de megéri. Fiatalokat, gyerekeket és felnőtteket is összeköt.  

 

Talán az EKF-2023-mal karöltve, hosszútávon Barátságos Fürdőváros maradhat. 

21) A hely a közlekedés-infrastuktúramiatt(71-es út,vasút)nagyon 

zajos ezért a terület hasznosításakor ezt első helyenfigyelembe kell venni! 

 

22) Vízi kalandpark,a strand bővítése, szórakozóhely fiataloknak,más korosztályban is. 
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23) Kutyaskent mindenkepp szeretnek egy olyan kutyafuttatot, mely valobanbetolti a 

funkciojat. Sajnos a jelenleg kijelolt futtatok egyaltalan nem alkalmasak arra, hogy a kutyak le 

legyenek mozgatva. Pl.: a Lottotelepnellevonel (mi ide jarunk) egyik oldalon a bicikliut, masik 

oldalon a vasut es a 71-es ut a hatarolo. Csak kepzettkutyat lehet elengedni, mert vagy a 

biciklisek koze, vagy az autokkoze fog futni. Nyaron pedig a futtatoteruleten parkolnak az 

autok. Persze ez a kozteruleteseket nem zavarja, de ha a parkban setalunkporaznelkul az 

igen...Kutyasfurdohely is nagyon jo lenne. Biztos vagyok benne, hogy emelne a turistakszamat 

es a helyi lakosoknak sem kellene kolombozotrukkoket bevetve furdetni a kutyakat. Igeny 

lenne ra es fizetokepes kereslet is. Koszonom 

 

24) kERTMOZI ÉS SZABADTÉRI SZÍNPAD 

 

25) Ha színpad építésére kerül sor, azt mindenképpen a víz felé lenne célszerű tárolni, hogy a 

hangja ne legyen zavaró senkinek se 

 

26) Paintball pálya 

 

27) Úszásra alkalmas hely, pl egy Balatonba nyúló móló (mint Fűzfőn), ahonnét akár munka 

előtt-után lehetne egyet úszni a helyi lakosoknak, hozzáérni a vízhez (nem csak a strand 

nyitvatartási idejében). 

 

28) Tök mindegy mit írunk ide , úgyis ezek leosztott lapok a fidesz felső körében ! 

 

29) Engedélyeznék részben vízparttal rendelkező szállodás (4-6 emeletest) 

 

30) legyen focipálya. 
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II. HASZNÁLAT 
 

A 14. kérdéscsoport (14.1-14.9) azt igyekszik kideríteni, hogy az emberek mit használnának 

személyesen a felkínált lehetőségek közül. Ezzel lehet következtetést levonni arra nézve, 

hogy ténylegesen melyik funkciónak milyen lenne a kihasználtsága. Az előző kérdéskörtől 

eltérően itt tehát nem „önzetlenséget”, hanem őszinteséget kértünk.  

 

Nézzük a táblázatokat, kommentár nélkül. A színek alapján könnyebben át tudjuk látni az 

eredményeket: 

70% fölött 50-70% 30-50 % 10-30% 10% alatt/ egyéb 
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21 
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Az összes funkció a használat sorrendjében: 
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Megfigyelhető, hogy a használat értékei rendre meghaladják az igényelt értékeket, vagyis sok 

ember olyan funkciókra is bejelölte, hogy használná –még ha nagyon ritkán is – amiket előzőleg 

nem igényelt.  

Készítettünk egy olyan összeállítást is, ami a használat  gyakorisággal súlyozva ad egy végső 

pontszámot a különböző funkcióknak:

 



 
24 

 

 

III. MEGVALÓSÍTHATÓSÁGFENNTARTHATÓSÁG 

 

 
Arra a kérdésre, hogy milyen forrásból és milyen időtávban lehetne ezeket az igényelt 

funkciókat megvalósítani, a válaszadók többsége hajlandó volt valamilyen kompromisszumos 

megoldást elfogadni. Ezek  közül a legtöbben azt választanák, hogy a szabadidős funkciókat a 

város, a vendéglátó funkciókat magánbefektető valósítsa meg (51%). Ettől tartalmában nem 

sokban tér el az a változat, amikor ugyanezt konzorciális formában valósítják meg, kikötve, 

hogy csak olyasmi épülhet, amit az emberek igényelnek, és semmi, amit elutasítanak (36,3%). 

Hitel felvételét a válaszadók bő  ötöde (21,9%) tartaná lehetségesnek. A telekmegosztás 

(8,4%) és a fizetős funkciók nem arattak sikert (9,2%) 

A válaszadók több, mint harmada (37,1%) teljesen a város kezében tartaná a megvalósítást, és 

inkább évekig várna, hogy elkészüljön, de nem vonna be magán befektetőt. 
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18. Ha van olyan észrevétele, javaslata, üzenete számunkra, ami nem szerepelt korábban a 

kérdőívben, ide leírhatja. (Opcionális kérdés) 

1) Csak legyen szabad strand a tobbi reszletkerdes 
 
2) A terület maradjon mindenkinek elérhető 
 
3) Mindenképpen támogatom a szabad partszakasz megőrzésének ötletét! 
 
4) Tisztán eladni magáncélra 
 
5) Az egész település zöld felületeinek növelése a hiányzó fák pótlásával ill- több és sűrűbb 
faültetés, mely szűri a levegőt, oxigént termel és árnyékot biztosít. 
 
6) A kevesebb több. Ne legyen zsúfolt! 
 
7) Maradjpn közös tulajdonban a terület 
 
8) Ne hagyjuk, hogy mészárosék (az orbán-klán) ezt is lenyúlja! 
 
9) A szökőkútnàl lévő parkolót simán fizetősre lehetne alakítani, ebből is lenne pici bevétel a 
városnak! Ott pici a hely és így talán kevesebben használnák, aki meg mindenképpen oda akar 
állni fizesse meg! 
 
10) Mindig és mindenhol:aszfaltos utak, szemetesek és világítás! 
 
11) A vendéglátó és kereskedelmi egységeket bérleti szerződéssel üzemeltetni.A város a 
tulajdon jogot ne ruházza át. 
 
12) több konkrét pályázat versenyeztetése a lakosság körében... vitanap, megbeszélés, 
információ... ami a mostani vezetés hiánya.. 
 
13) Eaz előzőekben leírtam 
 
14) Egy szabad strand és egy kutyastrand nagyon hiányzik. Turisztikai vonzereje nagy lenne, 
sokan keresik a kutyabarát városokat. A kutyastrand akár fizetős id lehetne, úgyis sokan 
használnák. 
 
15) A működtetéssel kapcsolatosan már írtam egy korábbi ponthoz. 
 
16) Arra kérem a Tisztelt Döntéshozókat, hogy az Önkormányzati, ill. magán tulajdonban lévő 
ingatlanok fejlesztésekor, engedélyezésekor az élhetőséget, és ne a rövid távú megtérülést 
vegyék figyelembe. Almádit nem kel egy túlzsúfolt, használhatatlan, élhetetlen turista 
központtá növelni. 
 
17) felejtsük már el, hogy olyan baromságokat kell oda építeni/létrehozni, amihez nem kell a 
Balaton. tekézzünk már máshol, stb... a fürdőzés lehetőségeit bővíteni kell, mert az összes 
strand agyonzsúfolt. és vegyük már észre, hogy pl Fonyódon mennyire nagy és pozitív hatással 
volt a turizmusra, hogy -észlelvén, hogy Európában vagyunk- kiépítettek egy olyan fürdőző 
helyet, ahol az emberek a kutyáikkal tudnak kikapcsolódni. rengeteg olyan embert ismerek, 
akik azért kerülik el nagy ívben Balatonalmádit, mert nemhogy nem kutyabarát, hanem 
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kifejezetten kutyaellenes város. ami nem meglepő, lévén a polgi szerint a kutyabarát és a 
családbarát fogalmak egymás ellentétei, de minimum kizárják egymást. 
 
18) Ha az önkormányzat magánkézbe adja a területet akkor azonnal le kell váltani a 
testületet!!! 
 
19) A Balatonvize a W.strandon tele van algatelepekkel több éve irkálunk illetékeseknek;a 
válasz az h lehetetlen ezt megszüntetni; emiatt picit szkeptikusak vagyunk a nagyívű tervek 
megvalósításában. 
 
20) Köszönöm hogy energiát fordítotok erre. 
 
21) Így tovább, gratula 
 
22) Érdemes lett volna megkérdezni, mivel közeltenék meg a helyet. Illetve milyen napszakban 
látogatná. 
 
A másik észrevételem, hogy érdemes lenne az egész balatonparti részt számításba venni, sok 
jó ötlet elhangzott. Viszont büfésorunk van, fiataloknak ott a Bármikor, Picuri, sétálási 
lehetőségre a platános, kétméteres. Szóval érdemes lenne nem a meglévő lehetőségeket 
ismételni, hanem az újakból szemezgetni. 
 
Nagyon tetszett, köszönöm a munkátokat! 
 
23) - EKF-2023 kapcsolódás, hiszen "Jövőképünk, hogy Veszprém és a Balaton régió hazánk 
első kreatív vidéki térségévé váljon." 
 
- Olyan vízi sport központ, ami nem a luxus-vitorlások számára, hanem az egyszerű, kézi erővel 
mozgatható hajók és csónakok (kajak, kenu, stb) számára igényes központ 
 
- Klub szerűen működhet. Bevétel = tagok száma x 30-100.000,-Ft / év 
 
- Szabadon használható sólya 
 
- Jó példák találhatóak a Fertő tavon, pl: www.dasfritz.at  
- Olyan találkozási pont lehetne, ahol a vízi- és földi sportok és művelőik: emberek találkoznak. 
Gyerekek, fiatalok, felnőttek és idősek. Együtt. 
 
- Vízitúra megállóhely lehetne: https://hajozas.hu/magazin/balaton/595millio-forintbol-epite 
nek-a-balatonon-het-vizitura-megallohelyet/ 
 
- Vonzáskörzete hatalmas 
 
- Mérték-Érték: bármi is lesz ott, ne legyen túlzó, ne legyen sűrű. Legyen szabad és szellős. 
 
24) Akár természetismereti interaktív központ is épülhetne a helyszínen. 
 
25) Gluténmentes étterem is lehetne a helyén 
 
26) Fontos az infrastruktúra, de legalább ilyen fontos az, hogy mivel töltjük meg ezt. Az Almádi  

http://www.dasfritz.at/
https://hajozas.hu/magazin/balaton/595millio-forintbol-epite
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Borbapok (tág értelemben, a pálinkával és a többivel együtt) erre a “rossz” példa: ezen kívül 
nincs nagy volumenű közösségi rendezvény Almádiban. Nincs egy rövid 4 napos fesztivál, 
külföldi fellépőkkel, mint amit most Fűzfőn megszerveztek. Nincs úgy kitalálva a város, mint 
Balatonfüred, ami egyfajta magasélet eleterzest kínál. Fontosnak tartom, hogy ezekre a 
dolgokra is megkeressük végre a választ, mielőtt baráti “riválisaink”, a fent emlitett két 
település elhúz mellettünk. Nem biztos, hogy a régi focipálya helyszínének rendezése fogja erre 
megadni a vàlaszt, hiszen lehet, hogy a terület nem is alkalmas ilyenre - gondoljunk csak arra, 
hogy milyen nyiltan rálátni a hegyoldalból, tehát a zajokat is jól lehet majd hallani. De lehet, 
hogy mégis. És ez a második, amit figyelembe kell venni: teljesen jogos az az igény, ha valaki 
pihenni szeretne, de a szezonban és az évben rengeteg hét jut erre. Jogosnak gondolom, ha a 
zajongani vágyók ki akarnak hasítani maguknak ebből a tortából egy pár hétnyi szeletet, hogy 
ők is kiélhessék magukat. Köszönöm a lehetőséget, és elnézést a csapongásért. :-) 
 
27) Egy uj városközpont kialakítása! 
 
28) szabadidőpark, gördeszkapálya, bringapálya, mászófal, streetbalpálya kell ide, rámpa a 
vízre, ahol bki vízre tolhatja a hajóját és bemehet úszni bmely nap bmely szakában 
 
29) A vízi szinpad a tihanyi szabadtéri szinpad után a Balatonon a második lenne, ha nem a 
Balatonalmádiban szokásos módon a csókosok lennének a kututrális programok szervezői 
(pl.Kovács Piroska aki mindenhez csak az aljegyzői feladataihoz nem értett) akkor 
Balatonalmádi felkapott település lenne,ami a nyári bevételt is  
 
Előre is köszönöm a tájékoztatást, és a sok munkát amit ebbe feltettek 
 
Köszönöm, hogy felvállalták ezt a feladatot.  
 
Mivel családom a 60-as évektől van jelen Balatonalmádiban, és én is egyre inkább hétvégi 
nyaralóból, itt lakóvá szeretnék válni, szeretném ha információt küldenének a jövőben 
munkájukról. 
 
Mi, lakók tartozunk köszönettel Önöknek a sok fáradozásért és azért, hogy szívükön viselik 
Balatonalmádi sorsát! Végre talán tényleg összefognak az itt élők, hogy szebbé, otthonosabbá, 
vendégszeretőbbé tegyük e csodás adottságokkal rendelkező települést. Hajrá Almádi! :-) 
 
Csak így tovább, tök jó hogy vagytok! Forza Almádi! 
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IV. KIK VOLTAK A VÁLASZADÓK 

 
Mint korábban említettük, ez a felmérés a teljes lakosság részére elérhető volt, így az első 

felméréshez képest, ahol csak az internethasználók válaszoltak, nőtt az idős korosztály, és 

csökkent a fiatalok részaránya.  

Így is, Almádi korfájához képest mindkét korcsoport némileg alul reprezentált. Felmérésünk 

nem tekinthető reprezentatívnak, de figyelembe véve a két különböző felmérés eredményeit, 

feltételezhető, hogy egy ténylegesen reprezentatív kutatás is csak kismértékű változást 

mutatna bizonyos funkciók használatának gyakoriságában, de az alapvető kérdéseket nem 

befolyásolná számottevően.   

Ki merjük jelenteni,  hogy a kutatás eredménye jó közelítéssel tükrözi az almádi lakosság 

véleményét arról, hogy mit szeretnének megvalósulni látni a régi focipálya helyén. 
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Nagy örömmel tapasztaltuk, hogy az emberek lelkesen, szívesen mondták el a véleményüket. 

Rengeteg jó ötletet kaptunk az egyéb kérdésekre, illetve a szöveges kérdésekre válaszolva is.   

 

Őszintén bízunk benne, hogy munkánk és az almádiak reménye nem volt hiábavaló, és a 

következő képviselő testület olyan bölcs döntést hoz majd a terület sorsáról, ami 

maximálisan figyelembe veszi az emberek kinyilvánított akaratát. 

 

 

 

 

Balatonalmádi, 2019. augusztus 21. 

 

 

 

 

        Tóth Nóra 

                                                                                        Városunkért Közösen Egyesület 


